

# 2021 INTERNATIONAL CONFERENCE ON MECHANICAL ENGINEERING AND VEHICLE ENGINEERING (MEVE 2021)

BEIJING, CHINA | AUGUST 6 - 8, 2021

## CALL FOR PAPERS

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

- Applied Mechanics
- Automation
- Energy Management
- Fluid Dynamics
- Robotics
- Oil and Gas
- Advanced Driver Assistance Systems
- Automated Vehicles
- Information Fusion
- Vehicle Control
- Telematics
- Electric and Hybrid Technologies
- Novel Interfaces and Displays
- Structures and Materials

More information, please visit:  
<http://www.meve.net/cfp.html>

## IMPORTANT DATES

Submission Due: **May 25, 2021**  
Notification Day: **June 20, 2021**  
Registration Due: **July 5, 2021**

## CONTACT US

Conference Secretary: Ms. Sharon Liu  
Email: [meve@academic.net](mailto:meve@academic.net)  
Phone: +86-28-6302-3585  
Tel: +86-19130670943  
(working day only/10:00-17:00)  
Website: <http://www.meve.net/>

If you have problems, please scan the WeChat QR code.



## MEVE 2021

2021 International Conference on Mechanical Engineering and Vehicle Engineering (MEVE 2021) will take place in **Beijing, China** during **August 6-8, 2021**. MEVE aims to provide a platform for scholars, engineers, and scientists to present robust research demonstrating the expanding frontiers in the fields of Mechanical Engineering and Vehicle Engineering.

The primary goal of the conference is to promote research and developmental activities in Mechanical Engineering and Vehicle Engineering. Another goal is to promote scientific information interchange between researchers, developers, engineers, students, and practitioners working around the world. An important aspect of the conference is to provide a stimulating environment for students and early career researchers to become acquainted with the theoretical, experimental and simulation methods used to explore these areas.

## SUBMISSION

1. Full Paper (Presentation & Publication)
2. Abstract (Presentation only)

Online Submission System: <http://confsys.iconf.org/submission/meve2021>  
Email: [meve@academic.net](mailto:meve@academic.net)

More information, please visit: <http://www.meve.net/sub.html>

## PUBLICATION

Accepted paper will be included into **MEVE 2021 Conference Proceedings**, which will be published online. The proceedings will be submitted to be indexed by **Ei Compendex** and **Scopus**, etc. after the conference.

## KEYNOTE SPEAKERS

- Prof. Chia-Feng Juang, National Chung Hsing University, Taiwan (IEEE Fellow)
- Prof. Haoping Wang, Nanjing University of Science and Technology, China
- Prof. Jingang Yi, Rutgers, The State University of New Jersey, USA
- Prof. Qing Guo, University of Electronic Science and Technology of China, China

# 2021年机械工程和车辆工程国际会议

## (MEVE 2021)

中国北京 | 2021年8月6日至8日

### 征稿主题

会议收稿范围包括但不限于如下主题:

- 应用力学
- 自动化
- 能源管理
- 流体力学
- 仪表和控制
- 内燃机
- 机器人学
- 石油和天然气
- 先进驾驶员辅助系统
- 辅助机动系统
- 近距离感知技术
- 自动化车辆
- 信息融合
- 车辆控制
- 远程信息处理
- 电动和混合动力技术
- 结构和材料

想了解更多征稿主题, 请访问:  
<http://www.meve.net/cfp.html>

### 重要时间

投稿截止: 2021年5月25日  
通知日期: 2021年6月20日  
注册截止: 2021年7月5日

### 联系我们

会议秘书: 刘老师  
邮箱: [meve@academic.net](mailto:meve@academic.net)  
电话: +86-28-6302-3585  
手机: +86-19130670943  
(工作日/10:00-17:00)  
官方网站: <http://www.meve.net/>

如有问题, 可扫描微信二维码咨询



### MEVE 2021

2021年机械工程和车辆工程国际会议 (MEVE 2021) 将于 2021年8月6日-8日在中国·北京召开。MEVE旨在为学者、工程师和科学家提供一个展示机械工程和车辆工程领域研究成果的平台。

会议的主要目标是促进机械工程和车辆工程的研究和开发活动。另一个目标是促进世界各地研究人员、开发人员、工程师、学生和从业人员之间的科学信息交流。会议的一个重要方面是为学生和早期研究者提供一个激励性的环境, 使他们熟悉探索这些领域的理论、实验和模拟方法。本次会议旨在促进机械工程和车辆工程等领域的学术交流与合作, 热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

### 投稿方式

1. 全文投稿 (出版并做展示报告)
2. 摘要投稿 (仅参会做报告)

在线投稿系统: <http://confsys.iconf.org/submission/meve2021>  
邮箱投稿: [meve@academic.net](mailto:meve@academic.net)

更多投稿详情, 请访问: <http://www.meve.net/sub.html>

### 文章出版

大会录用文章将被收录进MEVE 2021会议论文集, 出版并收录至在线数据库, 并提交Ei Compendex跟Scopus等机构检索。

### 特邀专家

庄家峰, 教授, 国立中兴大学 (IEEE Fellow)  
王浩平, 教授, 南京理工大学中法工程师学院, 副院长  
Jingang Yi, 教授, 美国罗格斯大学  
郭庆, 教授, 电子科技大学

